
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 73 af 1. november 2018 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Mikkel Dirks 
  

29. november 2018 
J.nr. 2018 - 7298 

  

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 73 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 
Ministeren bedes redegøre for den samlede økonomi i udviklingen af ejendomsvurde-

ringssystemet, herunder oversende en oversigt over alle ekstra bevillinger, der er blevet 

tilført udviklingsprojektet. Ministeren bedes tillige redegøre for, om man forudser behov 

for yderligere finansiering af ejendomsvurderingssystemet. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der er behov for en yderligere 

konsolidering af tallene. Et endeligt svar forventes fremsendt i uge 51. 

 


